

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN Date: 04-10-2023 10:41:11 AM Subject: Appointment of a representative of Social Security	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 04-10-2023 AM 10:41:11 ومثل الموضوع: تسمية ممثل للمؤسسة العامة للضمان الاجتماعي
Kindly be informed that Mr. Saleh Hamdallah Ayesh Alshbikat has been appointed as a representative of Capital Bank's Board member the "Social Security Corporation" instead of Ms. Shaden Ziyad Nabih Darwish Alhaji. Noting that we obtained the non-objection of Central Bank of Jordan.	يرجى التكرم بالعلم بأنه قد تم تسمية السيد صالح حمد الله عايش الشبيكات ممثلاً عن عضو مجلس إدارة بنك المال الأردني المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي بدلاً من الفاضلة شادن زياد نبيه درويش الحجي. علما بأنه قد تم الحصول على عدم ممانعة البنك المركزي الأردني.
01-10-2023	01-10-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mervat Kharoub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mervat Kharoub